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Kaffe med Listhaug  
Per Manvik, medlem av GPS- styringsgruppa i løk, hadde i slutten av juni besøk av 
partikollega og minister Sylvi Listhaug. En ung produsentnabo (Henrik Berg), fire lokale 
politikere og GPS v/Morten N. Andersen var invitert med for å slå av en uformell prat med 
Listhaug. Sistnevnte for å fortelle om hvordan importpriser, toll, norskpreferanse og 
produsentsamarbeidet virker inn på prissettingen av frukt, bær, poteter og grønnsaker.  Per 
Manvik oppfordret Listhaug til å ta vare på det landbruket vi har i Norge i dag, verne om 
tollen og muligheten produsentene har til å samarbeide. Han tok også opp problematikken 
rundt kjedemakt og produsentenes mulighet for markedsadgang. Henrik Berg, medlem av 
GPS-styringsgruppa for tidlig kål, oppsummerte praten med Listhaug på denne måten: "Synes 
vi fikk godt fram behovet for en videreføring av tollvern for å møte den utenlandske 
konkurransen. Dette er avgjørende for grøntnæringen som har et helt annet kostnadsnivå enn 
det andre europeiske land har. Det viktigste jeg hørte Listhaug si var at hun var klar over at 
grøntnæringen er den delen av landbruket som er minst skjermet og der konkurransen er 
størst. Det tolker jeg som en anerkjennelse og et ønske om videreføring av eksisterende 
system. Videre fikk vi godt fram betydningen av GPS som markeds koordinator. Slike møter er 
viktig for å få fram våre behov og utfordringer. Det å kunne være i dialog med en minister på 
tunet over en kopp kaffe tror jeg er viktig for å øke forståelsen for begge parter." 
 

 
Fra venstre ser vi Per Manvik, Sylvi Listhaug og Henrik Berg. 
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